

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin on sekizinci sayısı (Ocak 2019) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Burak Gümüş "Steinmeiers Symbolpolitik im Integrationsbereich" başlıklı makalesinde Federal Almanya Cumhurbaşkanı Steinmeier'in bütünleşme alanında izlemiş olduğu sembolik siyaseti uygulamadan örnekler vererek çözümlenmeye tabi tutmaktadır. Muhammet Musa Budak ise "Uluslararası Kuruluşlar Bağlamında Türkiye'nin Liderlik Tecrübesi: Karadeniz Ekonomik İşbirliği Örgütü" başlıklı çalışmasında günümüzde pek esamisi okunmayan KEİ'nin kurulduğu dönemde Türkiye'nin küresel siyasette ortaya çıkan meydan okumalarla başa çıkabilmek için geliştirdiği bir araç olduğunu ortaya koymaktadır. Özdemir Akbal, "ABD'nin Askeri Güç Uygulamasının Dönüşümü" konusuna eğildiği makalesinde Vietnam Savaşı sonrasında Washington'un geliştirmiş olduğu askeri güç kullanımının dönüşümünü irdelemektedir. Sinem Yüksel Çendek ve Armağan Örki Arap Baharı sürecinde Libya, Suriye ve Yemen'de yaşanan iç savaşları karşılaştırmalı bir perspektiften çözümlenmeye tabi tutarken, Ahmet Bülbül ise tarihsel ahlâkî sorumluluk bağlamında Batı Almanya'nın İsrail politikasını Altı Gün Savaşı örneği üzerinden çözümlenmektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the eighteenth issue (January 2019) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. Burak Gümüř analyses in his article on “Steinmeiers Symbolpolitik im Integrationsbereich” the Federal German President Steinmaier’s symbol politics in the field of integration by giving examples from practice. Muhammed Musa Budak’s article on “The leadership Experience of Turkey within the Context of the International Institutions: Black Sea Economic Cooperation Organization” sheds light on BSEC and Turkey’s performance as a leading founder of this organization, that served as a means of Turkish foreign policy in order to counter the new challenges in the world politics. The article on “The Transformation of the United States Military Power Practice” by Özdemir Akbal clarifies the transformation of the USA’s military power practice beginning especially in the aftermath of the Vietnam War.

While Sinem Yüksel Çendek and Armağan Örki’s article provides a detailed and critical analysis about the causes of the civil wars in Libya, Syria and Yemen in the wake of Arab Spring in a comparative perspective, Ahmet Bülbül explore the West Germany’s Israel policy during the “Six-Day Wars” in 1967 regarding the historical moral responsibility of Germans within the context of the German-Israeli relations.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Fahri TÜRK

Editorial

Sehr geehrte Leser_innen,

Wir sind glücklich, Ihnen mittlerweile die achtzehnte (Januar-2019-) Ausgabe unserer e-Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien präsentieren zu können. Burak Gümüş's Artikel „Steinmeiers Symbolpolitik im Integrationsbereich“ untersucht das Wirken des deutschen Staatsoberhauptes im Bereich der sozialen Inklusion der Menschen mit Migrationshintergrund in der jüngsten Geschichte Deutschlands, während Muhammet Musa Budaks Artikel mit dem Titel “Uluslararası Kuruluşlar Bağlamında Türkiye'nin Liderlik Tecrübesi: Karadeniz Ekonomik İşbirliği Örgütü” die heutzutage nunmehr kaum Beachtung findende (Organisation zur) Schwarzmeer-Wirtschaftskooperation während ihrer Entstehungszeit als wirkungsvolles Instrumentarium der Türkei zur Bewältigung globaler Herausforderungen zum Thema hat. Der Artikel “ABD'nin Askeri Güç Uygulamasının Dönüşümü” von Özdemir Akbal hat die Transformation der militärischen Stärke der USA nach dem Vietnamkrieg zum Gegenstand. Sinem Yüksel Çendek und Armağan Örki behandeln die Bürgerkriege in Libyen, Syrien und im Jemen während des sog. Arabischen Frühlings im Rahmen einer vergleichenden Studie, während Ahmet Bülbül die Israelpolitik der Bundesrepublik Deutschland während des Sechs-Tage-Kriege untersucht.

Wir hoffen, Sie zur Lektüre dieser in der aktuellen Ausgabe unserer Zeitschrift sich befindenden Artikel anzuregen.

Der Herausgeber

Fahri TÜRK

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Burak GÜMÜŞ Steinmeiers Symbolpolitik im Integrationsbereich	1
Muhammet Musa BUDAK Uluslararası Kuruluşlar Bağlamında Türkiye'nin Liderlik Tecrübesi: Karadeniz Ekonomik İşbirliği Örgütü	18
Özdemir AKBAL ABD'nin Askeri Güç Uygulamasının Dönüşümü	32
Sinem YÜKSEL ÇENDEK ve Armağan ÖRKİ Arap Baharı Sürecinde Libya, Suriye ve Yemen'de Yaşanan İç Savaşlar: Karşılaştırmalı Bir Çözümleme	42
Ahmet BÜLBÜL Tarihsel Ahlâkî Sorumluluk Bağlamında Batı Almanya'nın İsrail Politikası: Altı Gün Savaşı Örneği	59
Söyleşi / Interview / Interview	
Kırgızistan'da Faaliyet Gösteren Egemendik Derneği Başkanı Erkinbek Djoroev ve Egemendik Derneği Genel Sekreteri Mirbek Okenov ile Türk-Kırgız İlişkileri Üzerine Söyleşi	78
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Fritz NEUMARK Boğaziçine Sığınanlar, (Çev.) Şefik Alp Bahadır, Kopernik, İstanbul 2017, ISBN: 9789752439139	81
Hasan KAYALI Jön Türkler ve Araplar Osmanlılık, Erken Arap Milliyetçiliği ve İslamcılık 1908-1918 (Çev.) Türkan Yöney, Türkiye İş Bankası Kültür Yayınları, İstanbul 2018, ISBN: 6052953303	85